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Meldingar og referatsaker  
 
Saksopplysingar: 
Det vert lagt fram følgjande meldingar og referatsaker. 

a. Regionrådet Nordhordland – møteprotokoll 22. mars 
b. Bergen reiselivslag mars 2019 – presentasjon i regionrådet 
c. Nordhordland – folketal og demografi 01.01.2019 – presentasjon i regionrådet 
d. Nordhordland – nøkkeltal 2018 og utvikling – presentasjon i regionrådet 
e. Samarbeid mellom skule og næringsliv – presentasjon i regionrådet 
f. Arbeidsledige i Nordhordland – årsrapport – presentasjon i regionrådet 
g. Heving av U-864 – presentasjon i regionrådet 
h. Nye innbyggarportalar – presentasjon i regionrådet 
i. Interkommunal plan for sjøareala i Nordhordland – presentasjon i regionrådet 
j. Skjønsmidlar til fornying- og innovasjonsprosjekt i kommunane – fordeling, 

Fylkesmannen i Vestland 
k. Søknad om skjønsmidlar 2019 – prioritering Region Nordhordland 
l. Nordhordland Revisjon IKS – møteutskrift styret 06.05.2019 
m. Lokalisering av AMK-sentral for luftambulansen – uttale Fellesnemnda AU – Vestland 

fylkeskommune 
n. Interkommunalt arkiv i Hordaland IKS – representantskapsmøte protokoll 
o. Norsk Kulturforum Hordaland og Sogn og Fjordane – referat felles styremøte 21.03.19 
p. Trygg Trafikk – landsmøte 2019 – protokoll 
q. Meland kommune – uttale til framlegg om å etablera bomstasjon ved 

Nordhordlandsbrua 
r. Møteplan hausten 2019 
s. Sjukefråvers-prosjekt - status – presentasjon v/personalsjef Kjetil Morken 
t. Orienteringar frå rådmann og ordførar 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
 

 
 

Formannskapet i Radøy - 030/2019 
FS - handsaming: 
Investeringsprosjekt 2019 - status: - orientering v/rådmannen 
Rådmann Jarle Landås orienterte om oppfølging av investeringsprosjekt i 2019. Han sa at dette er 
tidenes investeringsbudsjett i Radøy. Rådmannen peika på at det er krevjande med så mange 
prosjekt. 



Oversikt over prosjekt 
- Radøyhallen har blitt gradvis oppgradert år for år, og i 2019 står det ein million på budsjettet. Det er 
nødvendig med nytt golv i symjehallen, oppussing av terapigarderoben og heis til terapibasseng. 
- Det er sett i gang moglegheitsstudie for utbygging av Manger skule, som skal vera ferdig i august. 
Arbeid med reguleringsplan for området er i gang. Det er sett av 1,5 mill. til dette. 
- Oppgradering av naturfagsal ungdomsskule 
- Uteområde Sæbø skule – drenering, asfaltering og leikeapparat er på plass. 
- Rådhus, kulturhus, kino – med ei budsjettramme på 5 mill. i 2019 og tilsvarande i 2020. 
 
- Austebygd barnehage småbarnsavdeling - Del 1: tilbygg og innvendig endring. Arbeidet er planlagt 
starta opp 1. juni og vere ferdigstilt til starten på nytt skuleår. Del 2: uteområdet. Det vert laga ein 
plan for uteområdet, deretter anbod. Prosjektet er forventa gjennomført innanfor budsjett på kr. 
2 900 000.   
-  Full oppstart vert sannsynlegvis etter sommarferien. 
Forventar å halda budsjettramme i 2019 på kr. 47 000 000.  
- Solhall oppgradering - Ferdig 06.06.2019. Vedteke budsjettramme for 2019 er på kr. 19 230 000. 
Totalramma ser så langt ut til å verte overskrida med om lag kr. 1 100 000. 
 
- Raunholmskogen: Arbeidet er godt i gang – forventa at alle tre bustadane vil stå ferdig i år. 
- Oppgradering av omsorgsbustadar i Hannesvegen:  Konkurransen er lyst, tilbodsfrist 11.06.2019. 
Antatt at arbeida vil starta opp etter sommaren. Berre ein og ein bustad kan oppgraderast  og  
prosjektet vil truleg fortsetja ut i 2020. Vedteke budsjettramme er kr. 3 500 000. 
 
- Vassbasseng Haukåsen Ny vassleidning Austmarka – Storsandvik: prosjektet vert ferdigstilt i desse 
dagar. Det er sett av kr. 1 mill. på årets budsjett. Kostnadsoverslaget er på 2,9 mill. Mesteparten av 
kostnadane kjem i 2019, og ikkje i 2018, slik ein trudde. 

- Vassleidning Vetås-Haukeland-Storheim: Forprosjektet og skissert trasé er ferdigstilt og 
informasjonsmøte med berørte bebuarar er halde. 
- Prosjekt Vassleidning Manger ved Rådhuset: dette prosjektet er ikkje starta opp. 
- Prosjekt Hovudreinseanlegg Manger: prosjektering av nytt reinseanlegg  (inkl. sanering 
Mangersvågen, nye leidningsnett Mangersvågen og ny pumpestasjon) er godt i gang. Ein forventar 
oppstart av arbeida hausten 2019. Prosjektet er så langt innan for budsjett. 
- Prosjekt Storsandvik – oppgradering og flytting av slamavskiljar:  ferdigstilling av prosjektet er 
forseinka, og det er etterspurt revidert framdriftsplan. Forseinkingane skuldast i hovudsak naudsynt 
ekstra arbeid som har kome til. 
- Bøvågen reinseanlegg – installasjon av tilbakesikring mot sjøvatn: dette prosjektet er ikkje starta 
opp. Arbeid gjort i 2017 viste at dette prosjektet er meir omfattande enn antatt, og det er derfor 
ikkje prioritert. 
- Prosjekt Resipientgransking: dette prosjektet er ikkje starta opp. 
- Prosjekt Avløpsleidning Vetås-Storheim (kominasjon med VL): sjå vassleidning. 
 
- Prosjekt Parkeringsplass Marøy: Søknad er til handsaming hjå byggesak, og utføringa startar når 
denne er ferdig behandla. Det er valt entreprenør.  
- Prosjekt K48002 Tursti Solendfjellet: det er utarbeidd avtale med grunneigar. Planlegging av stien 
kan då starta opp.  

- Helsehuset – nye vindauge på vestsida. Råteskader på heile veggen med asbestsanering gjer at 
sluttsummen kom på ca 1,283 mill. kroner, medan opphaveleg tilbodspris var på kr 401.000,-. 
- Asfaltering kommunale vegar – oppstart denne veka – ferdigstilt før 1. september. 
- Oppgradering av veg til Nøtlevågen – konsulent har sett på moglege tiltak på vegen, og skal 
utarbeida ei enkel skildring av arbeida før arbeidet blir lyst ut.  



- Rehabilitering av ballbinge Sæbø er ferdigstilt. 
- RIB-oppgradering – det er utarbeidd investeringsplan for Radøy interkommunale busenter. Det vil 
vera stor kostnad med oppgradering av bad, og det skal vurderast alternativ plassering. 
- Turveg – det er henta inn prisa på treningsapparat i løypa. 
- Helsehuset: Det er kartlagt korleis dei tilsette ønskjer eigen inngang til helsestasjon og betre 
venterom. 
- Trafikksikringstiltak – støypekant på Sævdal – og to lys. Statens vegvesen har løyvd 78.000 kroner til 
prosjektet – og det er behov for 70-80.000 kroner av kommunale midlar for å gjennomføra 
prosjektet.  
 
Bruk av rådhuset: Kultursjef i Alver, Erik Bouwer Utne orienterte om arbeidet med framtidig bruk av 
rådhuset på Manger. Han ser mange moglegheiter for sambruk. I planane så langt er biblioteket 
plassert på eitt plan - 1. etasje, ikkje over to etasjar som Mulegheitsstudiet for Manger skisserte. I 
tillegg til bibliotek, ser ein kulturskulen m/øvingsrom, frivillegsentralen, fleksible kontorplassar og 
innbyggarrettleiing som viktige element i det framtidige rådhuset. Eit bygdekontor for lag og 
organisasjonar er også lansert om ein ide. Men Utne konstaterte at det ikke vil vera rom for både 
bibliotek og øvingslokale for korps på rådhuset. Det kan bli aktuelt med eit tilbygg som skal romma 
øvingslokale for korps. Ordførar Jon Askeland spelte inn tanken om å få til eit samarbeid mellom 
Manger folkehøgskule og kommunen om leige av eit slikt lokale i eit utvida rådhus, og ba kultursjefen 
ta ein prat med folkehøgskulerektor i rådhus-prosessen. 
 
Sjukefråver - status: Personalsjef Kjetil Morken orienterte om sjukefråveret og dei ulike tiltaka som 
har vore sett inn for å redusera fråveret. Han konkluderte med at tiltaka ikkje ser til å ha virka. Han 
informerte om at det er langtidssjukefråveret som gjer klart størst utslag på statistikken. Kirsti Gjetle 
Floen (AP) gav uttrykk over stor bekymring over eit høgt sjukefråver over tid. Ordførar Jon Askeland 
sa at han ikkje er tilfreds med at sjukeråveret har lagt over landssnittet i ein god del år. 
 
Bustadsosial handlingsplan: Rådmann Jarle Landås orienterte om eit potensielt bustadprosjekt for 
unge psykisk utviklingshemma. Prosjektet fekk god mottaking i formannskapet. 
 
Publikumstiltak ved fotballbaner: Kommunestyret har i eit verbalpunkt bede om publikumstiltak ved 
fotballbaner - t.d. i form av overbygg. Formannskapet har vedteke ei tilskotsordning som lag og 
organisasjonar kan søkja om tilskot frå til ulike tiltak på bygg og anlegg. Formannskapet konkluderer 
med at denne ekstraordinære tilskotsordninga er svar på verbalpunktet. 
 
Møteplan: Formannskapet opnar for at det kan verta behov for eit møte i formannskapet også etter 
at Alver kommunestyre er konstituert. Dette gjeld handsaming av saker som berre driftsmessige 
forhold i Radøy i 2019, og ikkje saker som kan binda opp Alver kommune. 
 
Ergoterapeut: Rådmannen informerte om at det vil vera tilsett ergoterapeut i Radøy kommune frå 1. 
august i år. Ergoterapeuten skal ha kontorstad på Helsehuset. 
 
Barnehage: Kirsti Gjetle Floen (AP) tok opp misnøye som foreldre i Bø barnehage har kome med knytt 
til mellombels overflytting til Solhall på Manger medan det vert bygt ny barnehage på Bø. 
Rådmannen viste til at det er sendt brev til foreldra om at det er praktiske grunnar til at 
barnehageborna frå Bø flyttar inn i det eksisterande barnehagelokalet i Solhall - og ikkje i dei nye 
lokala. Han understrekar at dette er gode lokale og at det er eit oppgradert uteområde for alle. 
Forannskapet gav administrasjon full tillit til det arbeidet som er gjort. 
 
Formannskapet tok meldingar og referatsaker til orientering, med dei tillegg som kom fram i møtet. 

 



FS - vedtak: 
Meldingar og referatsaker vert tekne til orientering. 
 
 
Vedlegg: 
Protokoll Regionrådet 2-2019, 22. mars 
Bergen reiselivslag mars 2019 - presentasjon i regionrådet 
Nordhordland - folketal og demografi 01.01.2019 - presentasjon i regionrådet 
Nordhordland - nøkkeltal 2018 og utvikling - presentasjon i regionrådet 
Samarbeid mellom skule og næringsliv - presentasjon regionrådet 
Arbeidsledige i Nordhordland - årsrapport - presentasjon regionrådet 
Heving av U-864 - presentasjon i regionrådet 22. mars 
Interkommunal plan for sjøareala i Nordhordland - presentasjon i regionrådet 
Prosjektskjønn2019-fordeling 
Prosjektskjønn - prioritering frå Region Nordhordland 
Nye innbyggjarportalar - presentasjon i regionrådet 
Nordhordland Revisjon IKS - møteutskrift styret 06.05.19_signert 
Lokalisering av AMK-sentral for luftambulansen i Helse V (L)(299318) 
Uttale AMK-sentral luftambulansen 
Interkommunalt arkiv i Hordaland IKS - representantskapsmøte protokoll 02.05.2019 
Norsk kulturforum Hordaland og Sogn og Fjordane - referat felles styremøte 21.03.19 
Trygg Trafikk - landsmøte 2019 protokoll 
Uttale til framlegg om å etablere bomstasjon ved Nordhordlands (L)(299869) 
Møteplan haust 2019 
 


